



## 【智榮獎得主 X 新銳創業家 X 多對多交流】

*National Intelligence Award Winner X New Entrepreneur X Many-to-Many Communication*



中華民國智慧榮耀再造協會(智榮會)以促進中高齡族群會員之間的互助，解決年齡帶來的障礙，並發揮他們所擁有人生經驗和智慧為使命，使這些人力資源成為社會的重要資產，並運用此力量成為社會成長的驅動力。強調永續進行社會參與，貢獻其智慧及知識，除了知識傳承外，更是生命教練與蛻變的驅動者。

Taiwan Intelligence Re-creation Association, Republic of China aims to promote mutual assistance among middle-aged and senior members, addressing age barriers, and using their life experience and wisdom as its mission, make these human resources an important asset to society, and use this power to become the driving force of social growth. In addition to knowledge transfer, its emphasis on sustainable social participation and contribution of their wisdom and knowledge, also the promoter of life training and transformation.

智榮獎沙龍發起人吳菊表示，歷屆得主均是來自各領域的社會楷模，如何串聯高、中、青三代人力並將知識有效傳遞，延續組織文化與創造價值，為舉辦智榮獎沙龍的宗旨。而她也期望憑藉這個沙龍能將豐富產業知識與 Know-how 與下一代潛力對話、達到交流、對談、以及兩代傳承的目標。

The founder of the Intelligence Award Salon, Jill Wu, said that all previous winners are role models from various fields. This salon aims to connect the three generations and transfer knowledge effectively, continue the culture of the organization, and create value. She also hopes that this salon will be able to talk their industry knowledge and know-how



with the next generation that full of potential and achieve the goal of communication, dialogue, and two-generation inheritance.

本沙龍以歷屆國家智榮獎得獎者為重量級講員，分別是三月份的台灣健康產業平衡計分卡管理協會 陳進堂理事長、永光集團 陳定川榮譽董事長、和準林場有限公司 賴水和董事長以及四月份的財團法人中國生產力中心 張寶誠總經理、圖騰包裝股份有限公司 林勝紘總經理、希望基金會 紀政董事長和敏盛醫療集團 楊敏盛總裁。最後一場則是由資育股份有限公司 龔仁文董事長、當責顧問有限公司 張文隆 總經理、山不枯大桌環境整合股份有限公司 張聖琳博士以及台新銀行公益慈善基金會 鄭家鐘董事長進行演講。

Previous winners of the National Intelligence Award were a big noise such as March speakers: **Chen Jintang**, *Chairman of the Taiwan Healthcare Industry Balanced Scorecard Association*, **Chen Dingchuan**, *Honorary Chairman of Everlight Chemical Industrial Corporation*, and **Lai Shuihe**, *Founder of Hezhun Forest Farm Co., Ltd.* and April speakers are **Zhang Baocheng**, *President of China Productivity Center*, **Lin Shenghong**, *Chairman of Totepak Solutions*, **Ji Zheng**, *Chairman of Hope Foundation* and **Yang Minsheng**, *President of MinSheng Medical Group*. In the last session, the speakers are **Gong Renwen**, *Chairman of Innovation to Industry*, **Zhang Wenlong**, *General Manager of AccountaBility Consulting*, **Dr. Zhang Shenglin**, *the founder of TEBO Environmental Integration*, and *Chairman of Taishin Charity Foundation*, **Zheng Jiazhong**.



三月份智榮獎沙龍講員 National Intelligence Award Salon speakers in March:



和準林場有限公司 賴水和董事長  
《種樹的男人，給人類的一席話》

台灣健康產業平衡計分卡管理協會  
陳進堂理事長

《成為領導人的策略修練》



永光集團 陳定川榮譽董事長

《企業成功七要件》





四月份智榮獎沙龍講員 National Intelligence Award Salon speakers in April:



敏盛醫療集團 楊敏盛總裁

《Think Big》



圖騰包裝股份有限公司

林勝紘總經理

《翻轉人生 — 把夕陽便朝陽》



財團法人中國生產力中心

張寶誠總經理

《基業長青之路》



希望基金會 紀政 董事長

《我的故事我的歌》